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اخبارخبر

احتمال افزایش نفرات اعزامی
اسامی رشته ها و تعداد ورزشکاران 

اعزامی به بازی های آسیای مشخص 
شد

کمیته ملی المپیک اسامی رشته ها و تعداد 
ورزشکاران اعزامی به نوزدهمین دوره بازی هایی 
آسیایی که به میزبانی چین برگزار خواهد شد را 
اعلام کرد که براساس آن کاروان ایران زیر ۵۰۰ 

نفر خواهد بود
به گزارش مهر، نشست هیات اجرایی کمیته 
ملی المپیک امروز سه شنبه سوم مرداد برگزار 
شد و پس از پایان این نشست از سوی مناف 
هاشمی دبیر کل کمیته ملی المپیک فهرست 
رشته ها و تعداد ورزشکارانی که به بازیها اعزام 

خواهند شد، اعلام شد.
رشته ها و تعداد ورزشکاران آنها به شرح زیر 

است:
کشتی آزاد: ۶ مرد و کشتی فرنگی: ۶ مرد

ووشو: ۸ مرد و ۵ زن
کوراش: ۳ مرد و ۴ زن

جوجیتسو: ۲ مرد
کسب  )درصورت  زن   ۴ و  مرد   ۴ کاراته: 
کاتا  در  زن  نفر   ۲ آسیا  قهرمانی  در  موفقیت 

اضافه می شود.(
قایقرانی آب های آرام: ۸ مرد ۷ زن

قایقرانی رویینگ: ۲ مرد و ۶ زن
قایقرانی اسلالوم: یک زن

وزنه برداری: ۵ مرد و دو زن )درصورت کسب 
نتایج خوب در قهرمانی جهان به ۷ مرد و ۳ زن 

افزایش می یابد.(
تیراندازی: ۸ مرد و ۸ زن )تعداد نفرات نهایی 

در قهرمانی جهان نهایی می شود.(
شمشیربازی سابر: ۴ مرد

تیروکمان: ۶ مرد و ۳ زن )اعزام زهرا نعمتی در 
ریکرو است.(

والیبال: تیم کامل مردان
والیبال ساحلی: ۲ مرد

دوچرخه سواری: ۲ مرد و یک زن
کبدی: زنان و مردان

شطرنج: ۵ مرد و یک زن
اسکیت: ۶ مرد و ۶ زن )مشروط به تعهد کتبی 
در  تایید  و  مدال  کسب  در  فدراسیون  رییس 

جلسه کارشناسی ستاد(
بوکس: ۵ مرد

بسکتبال مردان: تیم کامل ۱۲ نفره
بسکتبال سه نفره: ۴ مرد

دوومیدانی: ۶ مرد و ۲ زن )پس از حضور در 
قهرمانی آسیا تعداد نفرات تغییر می کند(

اعزام  اخیر  مسابقات  به  توجه  با  اسکواش: 
نمی شود.

هندبال: ابتدا قرار بود هر دو تیم مردان و زنان 
برود اما در نهایت تیم مردان ثبت نام شد.

فوتبال: تیم مردان
تنیس روی میز: ۲ مرد و یک زن )درمورد یک 

سهمیه مردان فردا صحبت می شود.(
بدمینتون: یک زن یا مرد به انتخاب رییس 

فدراسیون
تنیس: یک زن

جودو: ۲ مرد و یک زن )اعزام با نگاه حمایتی 
بوده است(

بازی های الکترونیک: با توجه به تغییر ورژن 
بازی ها، حذف شد.
شیرجه: یک مرد

شنا: ۴ مرد
صخره نوردی: یک مرد و یک زن

واترپلو: ۱۳ مرد
سوارکاری: تصمیم گیری روز چهارشنبه

ژیمناستیک: تصمیم گیری روز چهارشنبه
ملی  کمیته  اجرایی  هیات  تصمیم  براساس 
المپیک و ستاد عالی بازیها تاکنون اعزام ۲۶۸ 
ورزشکار نهایی شده و ممکن است در نشست 
روز چهارشنبه تعداد ورزشکاران اعزامی به این 
دوره از بازیها به ۲۸۰ نفر افزایش پیدا کند. با این 
حال تاکید مسئولان این است که مجموع کاروان 

ایران زیر ۵۰۰ نفر خواهد بود.

مصدومیت دست از سر آزمون 
برنمی دارد

مهاجم ایرانی بایرلورکوزن به دلیل مصدومیت 
اردوی تیمش را ترک کرد.

سایت  از  نقل  به  و  ایسنا  گزارش  به 
ملی پوش  آزمون  سردار  آلمان،   sportservice
اردوی  فعلا  پا  ساق  مصدومیت  دلیل  به  ایرانی 
تمرینی تیمش را ترک کرد. بر این اساس اردوی 
تمرینی لورکوزن برای مهاجم ایرانی خیلی زود به 

پایان رسید. 
ملی پوش ایرانی که همراه سایر بازیکنان این تیم 
در  زالفلدن اتریش خود را برای شروع فصل جدید 
آماده می کرد از ناحیه ساق پای چپ دچار آسیب 
دیدگی عضلانی شد و محل این اردو را ترک و به 

آلمان باز خواهد گشت تا مورد درمان قرار گیرد.
هنوز مشخص نیست که این بازیکن ایرانی بتواند 
تا شروع بوندسلیگا آمادگی کاملش را به دست 
او چگونه پیش  باید دید درمان  و  یا خیر  بیاورد 

خواهد رفت.
فصل جدید بوندسلیگا از جمعه ۲۷ مرداد آغاز 
فهرست  نهایی کردن  حال  در  تیم ها  و  می شود 
نفراتشان برای فصل جدید هستند. لورکوزن در 
اولین دیدار در فصل جدید رقابت ها باید به دیدار 
از شروع  قبل  قرار است  لورکوزن  برود.  لایپزیگ 
فصل جدید بوندسلیگا بازی های دوستانه ای برابر 
رئال سوسیداد، المپیک مارسی و وستهم یونایتد 
پاتریک  که  است  شرایطی  در  این  کند.  برگزار 
شیک دیگر مهاجم لورکوزن نیز سه ماه از میادین 
دور خواهد بود و نمی تواند در هفته های آغازین 

بوندسلیگا تیمش را همراهی کند.

مجمع فدراسیون دوومیدانی 
استعفای صیامی را پذیرفت

امروز  دوومیدانی  فدراسیون  فوق العاده  مجمع 
برگزار شد که در آن با استعفای »هاشم صیامی« 

موافقت شد.
فدراسیون  فوق العاده  مجمع  ایرنا،  گزارش  به 
هاشم  از  دعوت  بدون  سه شنبه  روز  دوومیدانی 
صیامی و با حضور ٣٤ نفر از اعضای مجمع برگزار 

شد.
اداره  سرپرست  فرهادیان  آرش  مجمع  این  در 
براساس  گفت:  فدراسیون ها  مشترک  امور  کل 
اساسنامه، پذیرش استعفای صبامی براساس رای 
اعضای کل  نفر  و ٤٤  است  اعضای مجمع  همه 
مجمع هستند و الان ٣٤ نفر در سالن هستند و 
حد نصاب ٣٠ نفر است و اکثریت مطلق آرا ١٨ رای 
است. در ابتدا رای گیری می کنیم تا مشخص شود 
که رای گیری درباره استعفای هاشم صیامی را کتبی 

یا شفاهی انجام دهیم.
اعضای  موافقت  و  فرهادیان  اظهارات  از  پس 
مجمع، رای گیری در خصوص استعفای صیامی به 

صورت شفاهی انجام شد.
اعضای مجمع فوق العاده فدراسیون دوومیدانی با 
۳۳ رای موافق و یک رای مخالف استعفای صیامی 

را از ریاست این فدراسیون پذیرفتند.
دلیل  به  اردیبهشت ماه   ۱۷ صیامی  هاشم 
حاشیه های ایجاد شده در مسابقات دوی استقامت 
استان فارس و هنجارشکنی در جریان مسابقات از 

سمت خود استعفا کرده بود.
ورزش  معاون  پولادگر  سیدمحمد  همچنین 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان در مجمع 
فدراسیون دوومیدانی گفت: مطمئنم  فوق العاده 
امروز هر تصمیمی گرفته شود بدون در نظر گرفتن 
اسامی و با رعایت جایگاه و حقوق این رشته بوده 
و هر فردی به عنوان خادم باشد می داند این رشته 
در قیاس با خیلی رشته ها جایگاه والایی دارد و به 

همین علت مسئولیت مهمی خواهد داشت.
از  بعد  را  حرف ها  این  می خواستم  افزود:  وی 
رای گیری مطرح کنم اما متاسفانه اتفاقی در این 
رشته در یکی از اعزام ها رخ داد و کاری به حواشی 
شیراز ندارم. تاکنون نشنیدم ورزشکاران ما خطا 
کنند و آنها سرمایه های ما هستند و باید تلاش کنیم 

تا این رشته ورزشی پر از توفیقات باشد.
پولادگر ادامه داد: همه باید برای موفقیت تلاش 
کنیم اما مدال های بدست آمده در این رشته از 
گستردگی  توجه  با  کشورمان  نمایندگان  سوی 
مدال ها و میزان سرمایه گذاری، خیلی کم است و 

باید این مدال ها و موفقیت بیشتر شود.
افشین داوری در انتهای مجمع مصوبه تدوین 

آیین نامه کمیسیون های سه گانه را گرفت.

به گزارش ورزش سه، پس از نقل و انتقالات سال 
نیازمند،  چون  شاخصی  بازیکنان  حضور  و  گذشته 
دانشگر، رامین رضاییان و میلاد زکی پور در سپاهان 
و نیز کادر نامی این تیم با حضور مربیان پرتغالی و 
ژوزه مورایس در رأس کار، نام سپاهان به عنوان یکی 
از تیم های پرمهره لیگ مطرح شد و قابل پیش بینی 
بود که طلایی پوشان تا روزهای آخر لیگ در کورس 
و  ملوان  بازی  اتفاقات  اگر  شاید  و  باشند  قهرمانی 
همچنین تراکتور رقم نمی خورد، این تیم در پایان فصل 

به عنوان قهرمانی می رسید.
با این حال، سپاهان برای فصل جدید با جدایی چند 
بازیکن جدید مواجه شد که البته شواهد نشان می دهد 
این باشگاه با جدایی هیچ یک از این بازیکنان مشکلی 
نداشته، وگرنه سپاهان تیمی نیست که بازیکنانش 
را جز به قصد لژیونرشدن از دست بدهد و بی تردید 
اگر بازیکنان خروجی مدنظر مورایس بودند، بعید بود 
باشگاه اصفهانی در مسیر تمدید قرارداد با آنها گامی 

برندارد.
شرایطی  در  گذشته  فصل  اصلی  اسکلت  حفظ 
تیم  تقویت  صورت گرفته که سپاهانی ها در جهت 
تحت هدایت مورایس هم گام های بلندی برداشته اند 
و توقعات این سرمربی در خریدهای داخلی را برآورده 
کاوه  جذب  نیازمند،  حضور  کردن  دائمی  کرده اند؛ 
رضایی، عیسی آل کثیر و رضا شکاری در خط حمله 
و همچنین عقد قرارداد با رضا اسدی و احسان پهلوان 
به عنوان هافبک هایی با قابلیت بازی در پست های 
جلو، اقداماتی بوده که طلایی پوشان در فصل نقل 
و انتقالات انجام داده اند تا تیمی قدرتمند در اختیار 

مورایس و دستیارانش باشد.
در همین راستا، در ادامه این مطلب اسکواد سپاهان 

برای فصل آینده را بررسی می کنیم؛
انتقالات  و  نقل  پنجره  در  سپاهان  اقدام  اولین 
تابستانی، راحت کردن خیال کادر فنی از در اختیار 
داشتن یک دروازه بان ایده آل برای حضور در کورس 
قهرمانی بود. پیام نیازمند به عنوان گلر مدعی پوشیدن 
پیراهن تیم ملی، قرارداد خود با سپاهان را دائمی کرد تا 
در لیگ بیست و سوم از ابتدا درون دروازه سپاهان قرار 
بگیرد. نیما میرزازاد، سنگربان سابق نساجی مازندران 
هم به عنوان دیگر دروازه بان حاضر در اردوی سپاهان، 

جانشینی قابل اطمینان برای پیام خواهد بود.
زوج قلب دفاع

با حفظ نیلسون جونیور به عنوان تنها بازیکن خارجی 
باقی مانده از لیگ قبل، مورایس در کنار محمد دانشگر 
و سیاوش یزدانی، هادی محمدی را هم از تراکتور جذب 
کرد تا چهار مدافع مرکزی تخصصی در ترکیب خود 
داشته باشد. در حالی که نیم فصل دوم لیگ گذشته 
با حضور یزدانی، این دانشگر و جونیور بودند که در 
بیشتر بازی ها به صورت ثابت به میدان می رفتند، با 
آمادگی سیاوش و همچنین خرید محمدی، رقابت در 
این پست داغ تر از فصل گذشته دنبال خواهد شد و 
دست سرمربی پرتغالی برای اتخاذ هر گونه تصمیمی 
در مرکز دفاع باز خواهد بود. چه اینکه محمد قربانی و 

امید نورافکن نیز در صورت لزوم، قابلیت بازی در این 
پست را دارند و می توانند در تقویم فشرده پیش روی 

سپاهان کمک حال خط دفاعی باشند.
دفاع راست

با وجود  کمتر هوادار سپاهانی پیش بینی می کرد 
انگیزه بسیار بالای رامین رضاییان در تیم جدید، این 
بازیکن تا این اندازه در لباس سپاهان درخشان ظاهر 
شود؛ تا جایی که کمترین دغدغه ای متوجه پست دفاع 
راست نباشد. رامین اما با هدف پوشیدن پیراهن تیم 
ملی یکی از بهترین فصول فوتبالی خود را پشت سر 
گذاشت. انگیزه ای که این فصل هم برای جام ملت ها با 
اوست تا احتمالا یک عملکرد عالی دیگر از این بازیکن 
مورد انتظار باشد. آریا یوسفی، ملی پوش امید تیم 
سپاهان، به عنوان یک جایگزین مستعد و درحال رشد 

در ترکیب طلایی پوشان حاضر است.
دفاع چپ

بدون تردید یکی از بهترین خریدهای فصل گذشته 
سپاهان در پست دفاع چپ انجام شد. جایی که میلاد 
بهترین  از  یکی  و  آمد  اصفهانی ها  به جمع  زکی پور 
نمایش های ممکن در طول لیگ برتر را به نام خود 
ثبت کرد و با دعوت به تیم ملی نیز مزد این عملکرد 
عالی را گرفت و به کلی امید نورافکن را در اندیشه های 
تاکتیکی مورایس به خطوط جلوی زمین تبعید کرد. 
با این حال، نورافکن به عنوان آچار فرانسه سپاهان 

قابلیت بازی در این پست را هم دارد تا مورایس و 
کادرش نگرانی ای برای غیبت زکی پور نداشته باشند.

هافبک دفاعی
احتمالا در نگاه اول قدرت سپاهان در این پست به 
تناسب سایر پست ها کمتر باشد، اما از اتفاق سپاهان 
بازیکنانی در کلاس قهرمانی  این خط زمین هم  در 
در لیگ برتر دارد. سیدمحمد کریمی، کاپیتان اول 
سپاهان در فصل جدید، انتخاب اول مورایس برای 
بازی در این پست است که در غیاب مسعود ریگی 
که در بازی های پایانی فصل گذشته هم نیمکت نشین 
شده بود، در ترکیب قرار می گیرد. محمد قربانی جوان 
هم دیگر انتخاب در دسترس مورایس برای بازی در 
این پست خواهد بود و البته هرجای زمین به جز خط 
دروازه، مورایس روی امید نورافکن حساب خواهد کرد.

هافبک های مرکزی
دست  روی  بال  دو  با  گذشته  فصل  در  سپاهان 
هافبک دفاعی به مصاف رقبا می رفت و در صورت 
بازی با سیستم سابق که محتمل به نظر می رسد، 
از همین حالا می توان پست هافبک مرکزی مایل به 
چپ را به قلمروی نورافکن اختصاص داد. در سمت 
راست زمین هم قابل پیش بینی است که رضا اسدی 
به عنوان یکی از برترین بازیکنان فصل گذشته فوتبال 
ایران، انتخاب اول مورایس برای بازی در این پست 
باشد. احسان پهلوان و فرشاد احمدزاده نیز دو بازیکن 

دیگری هستند که پتانسیل قرار گرفتن در این پست 
را دارند ضمن اینکه همچنان احتمال جذب بازیکن 

خارجی در پست هافبک میانی روی میز قرار دارد.
مثلث جلو

جدید،  فصل  در  مورایس  ژوزه  جذاب  سردرد 
انتخاب سه عنصر تمام هجومی ترکیب طلایی پوشان 
از بین ستاره های مدعی کمپ باغ فردوس خواهد 
بود. جایی که تقریبا حضور شهریار مغانلو در نوک 
پیکان حمله قطعی است و جای گشت های دیگر به 
سایر عناصر تهاجمی ترکیب اختصاص پیدا می کند. 
آل  عیسی  و  شکاری  رضا  رضایی،  کاوه  که  جایی 
کثیر به عنوان سه خرید جذاب سپاهان در پنجره 
تابستانی مدعی حضور در ترکیب اصلی هستند و 
فرشاد احمدزاده نیز بخت بازی در پست وینگر را 
دارد تا یکی از ترسناک ترین ترکیب های هجومی لیگ 

در اختیار مورایس باشد.
از  سپاهان  برخورداری  وجود  با  اینکه  نهایی  نکته 
بازیکنان نامی و مؤثر لیگ، ضرورت تقویت تیم در 
برخی خطوط همچنان احساس می شود و وجود جای 
خالی برای بازیکنان خارجی نیز مؤید همین موضوع 
است که سپاهان با توجه به حضور در لیگ قهرمانان 
آسیا، لزوم تعمیق اسکواد خود را حس کرده و قابل 
یا  بازیکن  آینده  روزهای  طی  که  است  پیش بینی 

بازیکنان جدیدی نیز به این تیم ملحق شوند.

یک گزینه جذاب برای مربیگری در تیم ملی والیبال ایران مطرح 
شده است.

ملت های  لیگ  کابوس وار  پایان  از  بعد  ورزش سه،  گزارش  به 
والیبال برای تیم ملی ایران این هفته جلسه کمیته فنی فدراسیون 
والیبال تشکیل شد. برخلاف برخی شایعات مطرح شده در این 
جلسه تاکید شد که بهروز عطایی به کارش در تیم ملی ادامه خواهد 

داد و تیم را برای مسابقات حساس قهرمانی آسیا آماده می کند.

یکی دیگر از نکات مهم مطرح شده در این جلسه تاکید محمدرضا 
داورزنی رئیس فدراسیون والیبال و دیگر اعضای کمیته فنی روی 
تقویت کادر فنی و اضافه شدن یک دستیار بزرگ به تیم ملی بود. 
حضور پاول وییسکی در لیگ ملت ها نتوانست کمکی به تیم ملی 
کند و به همین خاطر او در ادامه راه همراه عطایی و کادر فنی اش 

نخواهد بود.
فدراسیون  با مذاکره  رابطه  در  گمانه زنی هایی  اخیر  روزهای  در 
والیبال با برخی مربیان بزرگ مطرح شده است اما به نظر می رسد 
که اکثر آن ها دور از واقعیت است. بر اساس اطلاعات ما فعلاً فقط 
با استفان آنتیگا مذاکرات اولیه صورت گرفته و حتی خود شخص 
ایران  با حضور در تیم ملی  او در رابطه  با  نیز  رئیس فدراسیون 

صحبت کرده است.
آنتیگا یکی از نام های بزرگ دنیای والیبال محسوب می شود و 
حضورش در تیم ملی یک اتفاق فوق العاده خواهد بود. خود او نیز 
مذاکرات اولیه با فدراسیون والیبال را تایید کرده اما مشخص نیست 
که آیا در نهایت توافق برای حضور او در ایران حاصل خواهد شد 

یا خیر.

آنتیگا سابقه هدایت تیم های ملی لهستان و کانادا را در کارنامه 
دارد. با این حال مشخص نیست که آیا او حاضر خواهد بود به 
عنوان دستیار به تیم ملی والیبال ایران ملحق شود یا خیر. البته 
به نظر می رسد در مقطع کنونی و در فاصله زمانی کم باقی مانده 
تا مسابقات قهرمانی آسیا احتمالا نباید انتظار داشته باشیم که نام 
بزرگی مثل آنتیگا به تیم ملی ملحق شود. در واقع اینطور به نظر 
می رسد که هر اتفاقی قرار باشد رخ دهد، برای بعد از قهرمانی آسیا 
خواهد بود؛ همانطور که مصطفی کارخانه نیز دیروز در گفتگو با 

ورزش سه این موضوع را تایید کرد.
گزینه های مطرح شده دیگر خیلی جدی نیستند. برای مثال در 
این مدت نام های دیگری مثل ویتال هاینن و بلنجینی نیز برای قرار 
گرفتن کنار بهروز عطایی مطرح شده است که هر دو آن ها در گفتگو 

با ما هر گونه مذاکره با فدراسیون را تکذیب کرده اند.
هر چه که هست به نظر می رسد اگر قرار باشد نام بزرگی به تیم 
ملی اضافه شود، این اتفاق بعد از قهرمانی آسیا رخ خواهد داد، مگر 
این که در مدت زمان کوتاه باقی مانده تا قهرمانی آسیا معجزه ای 

رخ دهد.

ترسناک ترین تیم ایران در اصفهان

اژدهایمورایسبهشکارلیگبرترمیآید!
سپاهان در لیگ بیست و سوم یکی از پرمهره ترین تیم های فوتبال ایران خواهد بود.

گزینههیجانانگیزمربیگریتیمملیوالیبال!یک نام بزرگ و جذاب

حفظ اسکلت 
اصلی فصل 
گذشته در 

شرایطی 
صورت گرفته 
که سپاهانی ها 

در جهت 
تقویت تیم 

تحت هدایت 
مورایس هم 

گام های بلندی 
برداشته اند

با بسته شدن حساب باشگاه استقلال به دلیل بدهی مالیاتی، این باشگاه فعلا در 
قرمزترین شرایط ممکن قرار گرفته است.

به گزارش ورزش سه، یک ماه پس از عقد قرارداد با جواد نکونام و در شرایطی که 
باشگاه استقلال دست به تغییر مدیرعامل خود زده است، نابسامانی مالی در این 
باشگاه به حد بی سابقه ای رسیده و بازیکنان تمرین امروز را در اعتراض به مسائل 

مالی تعطیل کرده اند.
این اتفاق در شرایطی است که کوچک ترین سیگنالی از بهبود اوضاع وجود ندارد 
و مطالبات سال گذشته بازیکنان و همچنین مبالغی که باید برای خرید ستاره های 
جدید در صندوق باشگاه باشد، وجود خارجی ندارد. ضمن اینکه امور جاری باشگاه 
نیز با توجه به بسته شدن حساب باشگاه استقلال به سختی پیش می رود. این 
سیاه چاله ای بزرگ در این باشگاه پرطرفدار دولتی است که بازیکنان باتجربه اش 
دیروز در مصاحبه های مختلف درباره آن صحبت کردند؛ از جمله ارسلان مطهری که 
با استفاده چندباره از عبارت “اوضاع خیط” سعی کرد تصویری واضح از شرایط کنونی 
آبی پوشان را به نمایش بگذارد. البته مسائل مالی مربوط به باشگاه استقلال، موضوع 
جدیدی در فوتبال ایران نیست اما آنچه که آنها در این فصل درگیرش هستند، چیزی 
است که قبلا در برخی از باشگاه های خصوصی ورشکسته یا دولتی هایی که نهاد 
تصمیم گیر دست از آنها می شست، به چشم دیده بودیم؛ شمایی از یک ورشکستگی 

کامل و نبود پول و البته فقدان برنامه ای برای آینده تحت تاثیر اتفاقات روز.
همه اینها در فاصله دو هفته تا آغاز رقابت های لیگ برتر، استقلال را تبدیل به یک 
تیم عجیب در رقابت های این فصل فوتبال ایران کرده است؛ تیمی که نارضایتی در 

آن حرف اول را می زند و احتمالا از مربی و بازیکن و احتمالا مدیر باشگاه، هیچکس 
از شرایط راضی نیست. آنها برای بهبود شرایط و آغاز کار در یک وضعیت استاندارد 
به یک نقدینگی گزاف نیاز دارند که در حال حاضر شرایط اقتصادی کشور هم طوری 
نیست که بشود از جایی کمک قابل توجهی گرفت و کار را روی غلتک انداخت. 
بنابراین علی خطیر که هر روز با چهره ای گرفته از دفتر خود خارج شده و باید به 
سوالات هواداران نگران استقلال پاسخ بدهد نیز در باتلاقی گرفتار شده که شاید 
در روز اول حضور در استقلال تصورش را نمی کرد. آنچنان که مشخص است در 
رقابت های لیگ برتر امسال، هیچ باشگاه دیگری در شرایط استقلال قرار ندارد و ۱۵ 
تیم دیگری که در لیگ ایران حضور دارند، به فراخور ظرفیت و توقع هواداران و جایگاه 
خود، کارهایشان را کرده و تیم شان را آماده رقابت های لیگ برتر می کنند اما استقلال 
در چم و خم اولیه ای گرفتار است که باعث نگرانی هوادارانی دست که ناباورانه اوضاع 
را زیر نظر دارند. اعتصاب بازیکنان، آن هم در تمرینات پیش فصل، چیزی نیست 
که چندان در فوتبال ایران سابقه داشته باشد، به خصوص که غالبا تیم های مختلف 
فوتبال در ایران در این اوقات سعی می کنند با وعده یا با هزینه کردن درصدی از 
قراردادها، روال را به سمت آینده پیش ببرند و در انتظار معجزه مالی بمانند اما 
استقلال حتی از این موهبت برخوردار نیست که بتواند با وعده یا پرداخت درصدی 
از قراردادها، لبخند رضایت را به لب بازیکنانش بیاورد و دل آنها را نسبت به آینده 
اقلا کمی قرص کند؛ چیزهایی که باعث می شود کابوسی شبیه به تعطيلی در انتظار 

آبی ها و تیم شان باشد.
البته که روال کاری در استقلال و باشگاه ادامه خواهد داشت اما حقیقت امر این 

است که هیچکس دل و دماغ دل دادن به تمرینات و حضور در تمرینات سخت 
بدنسازی و بهبود شرایط کیفی تیم را ندارد؛ چیزی که می شد نتیجه اش را در نمایش 
نیمه دوم استقلال در بازی روز گذشته مقابل آلومینیوم هم دید که چندین هوادار 
حاضر در ورزشگاه دستگردی را متعجب و آنها را از آینده نگران ساخت. در حال 
حاضر مسئله اصلی، نبود راه حلی سریع برای رفع مشکلات است. هیچکس نمی داند 
که استقلال چطور قصد دارد مبلغی را برای پرداخت بدهی ها و پیش پرداخت فصل 
آینده جور کند تا اعضای اداری و اجرایی و همچنین بازیکنان کارشان را از سر بگیرند؛ 
صندوق استقلال تهی است و گاوصندوقی که باید پر از اوراق بهادار باشد، در خلا 
خاک می خورد. به نظر می رسد برای استقلال راه حل چندانی روی میز باقی نمانده 
باشد؛ یکی امانه و دریافت کمک هواداری که قبلا هرگز از آن استقبال نشده و دیگری 
پیدا شدن ناگهانی فردی که حاضر باشد مبلغی گزاف را برای تغییر ناگهانی شرایط به 
باشگاه هدیه کند، شاید هم داوطلب شدن یک نهاد اقتصادی برای پرداخت وجه به 
عنوان قرض تا استقلال از این پیچ عبور کند و در آینده پس از رسیدن به یک درآمد 
پایدار این مبالغ را برگرداند؛ همه اینها در حال حاضر راه حل های دور از دسترسی 
هستند و علی خطیر هم هیچ کمک خاصی از سوی هیچ نهادی دریافت نکرده است، 
چرا که شرایط اقتصادی کلی نیز طوری نیست که بشود فعلا انتظار چنین گشایش 
بزرگی را داشت. برای پایان دادن به این مطلب باید یک سوال عمومی را متوجه 
افرادی کرد که اداره و مسئولیت باشگاه را در اختیار دارند؛ افرادی که مهم ترین آنها 
حمید سجادی است که خود در آستانه ترک صندلی پرسروصدای خود در وزارت 
ورزش است. چیزی که به مشکلات استقلال اضافه کرده و باید در انتظار بود تا 

نتیجه تغییرات آتی را در اداره باشگاه استقلال مشاهده کرد؛ اگرچه وزارت ورزش 
آنقدرها هم نهاد قدرتمندی نیست که بتواند تحول خاصی را برای استقلال ایجاد کند.

پس چه باید کرد؟ این سوال امروز هیچ جواب روشنی ندارد. اگرچه می شود آن را 
ساعت ها به بحث گذاشته و به راه حل هایی هم رسید اما در اجرا، نتیجه همین چیزی 
است که می بینیم؛ تعطیلی تمرینات پیش فصل در سالی که تیم استقلال توان خرید 

بازیکنان جدید و تکمیل کردن کادر نیروی انسانی اش را ندارد.

تعطیلی در حادترین شرایط ممکن
بحرانبیسابقهاستقلال:۲۷۳درجهزیرصفر!

دوپینگ علی هاشمی مثبت شد
محرومیت سه ساله برای وزنه بردار ایران

وزنه بردار شاخص دسته ۱۰۹ کیلوگرم ایران به علت مثبت شدن تست دوپیگ به مدت سه سال از حضور 
در میادین محروم شد.

به گزارش ایسنا به نقل از ایران نادو، پس از مثبت اعلام شدن نمونه خون »علی هاشمی« ملی پوش 
وزنه برداری توسط آزمایشگاه مرجع کلن، حکم ۳ ساله محرومیت وی صادر شد.

افسران کنترل دوپینگ ایران نادو در تاریخ ۱۵/۰۱/۱۴۰۲ با حضور در محل اردوی تیم ملی وزنه برداری اقدام 
به اخذ نمونه خارج از مسابقه از ملی پوشان وزنه برداری نمودند که پس از بررسی اولیه و تکمیلی آزمایشگاه 
مرجع وادا، ماده ممنوعه »نورآندرسترون« از کلاس ماده ممنوعه S۱ در نمونه وی شناسایی و به ستاد ملی 

مبارزه با دوپینگ ایران اعلام گردید.
با عنایت به اینکه تخلف ۱-۲ و ۲-۲ از قوانین ملی مبارزه با دوپینگ ایران محرز شد، محرومیتی ۴ ساله 
شامل این وزنه بردار می شود. اما با پذیرش کتبی تخلف و عواقب آن توسط ورزشکار به استناد ماده ۱۰-۸-۱ 
قوانین ملی مبارزه با دوپینگ ایران، وی از یک سال کاهش محرومیت بهره مند و رای نهایی محرومیت »علی 

هاشمی« بدون برگزاری مراحل دادرسی و تشکیل جلسه شورای صدور رای، توسط ایران نادو صادر گردید.
طبق رای ایران نادو، »علی هاشمی« از تاریخ ۳۱/۰۲/۱۴۰۲ لغایت ۳۰/۰۲/۱۴۰۵ از فعالیت در تمامی حوزه های 

ورزش محروم می گردد.


